
RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Stanisław Kieroński 

Interpelacja 

Lublin, 4 grudnia 2020r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent 
Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublin 

dot.: oświetlenia przejścia dla pieszych przy ul.Głębokiej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zostałem poproszony o podjęcie interwencji w sprawie oświetlenia przejścia dla 
pieszych na ul.Głębokiej, usytuowanego na wysokości terenu UMCS. Jest to przejście 
z którego korzysta wiele osób, nieoświetlone stwarza zagrożenie dla przechodniów 
i kierowców. 

Przekazując pismo mieszkańca w tej sprawie, w którym szczegółowo informuje 
o problemie, proszę o jego rozpatrzenie i powiadomienie mnie o zajętym stanowisku.

Do wiadomości: 
Pan 
----- --------
ul.Wileńska --/-- 
20---- Lublin

/-/ Stanisław Kieroński 



----- -------- 
ul. Wileńska --/-- 
20---- Lublin 

··-··-··· ···-----,

L.dz

Pan Stanisław Kieroński 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin 

plac Króla Władysława Lokietka 1 
20-109 Lublin

Szanowny Panie Radny zwracam się do Pana z wnioskiem o wystąpienie do Prezydenta 
Miasta Lublina z interpelacją odnosząca się do kwestii doświetlenia przejścia dla pieszych 
znajdującego się na ulicy Głębokiej na wysokości terenu Uniwersytetu Marii Curie 
Skłodowskiej zaraz przy Cerkiewce UMCS Rzeźbie Wydziału A1tystycznego. 
W tym momencie jest ono niebezpieczne dla ludzi którzy chcą przez nie bezpiecznie przejść 
jak i dla kierowców którzy jadą tamtędy kierując się w kierunku ulicy Kraśnickiej. Problem 
tego przejścia jest mianowicie taki, iż co prawda ulica Głęboka posiada latarnie, jednak nie 
oświetlają one tego przejścia bowiem jest tam zlokalizowany slup wysokiego napięcia, w 
którym to miejscu powinna stać latarnia. 
Tak więc jadąc oświetloną ulica Głęboką w kierunku ulicy Kraśnickiej wpadamy w 30 metrową 
ciemność gdzie na dodatek jest jeszcze na środku zlokalizowane przejście dla pieszych. 
Moim zdaniem nie należy tego przejścia likwidować, ludzie i tak będą tamtędy chodzić, nawet 
ze względu na to, że po drugiej stronie jest luka/przejście miedzy garażami, a parkingiem, które 
to skraca drogę na teren Lubelskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, ponadto po stronie LSM jest 
wybieg dla psów. Nadmienię jednocześnie iż przejście to jest wykorzystywane przez dużą 
rzesze studentów UMCS którzy kilka metrów wyżej mają furtkę która wychodzi bezpośrednio 
na chodnik przy ulicy Głębokiej. 

Myślę, że warto złożyć taką interpelację, ponieważ pokrywa się ona z interesem wszystkich 
mieszkai'lców dzielnicy oraz kierowców którzy tamtędy jeżdżą. Nie oświetlone przejście jest 
zagrożeniem dla pieszych jak i dla kierujących pojazdami. 

      podpis Mieszkańca
      /-/




